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In Asse lieten vijftien 

verenigingen zich niet 

afschrikken door het 

koude weer voor de 

jaarlijkse zwerfvuilactie 

Asse Proper. De 

verenigingen kregen wel 

de vrijheid om hun 

territorium eventueel 

volgend weekend op te 

ruimen. Jong VLD kreeg 

zaterdag hulp van de 

liberale mandatarissen om 

het zwerfvuil in een deel 

van Asse-centrum aan te 

pakken. (rds) 

RUDY DE SAEDELEIR 

■ 

 

Koude schrikt Asse Proper niet af 
 

Jong Vld Asse       18-03-2013  
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Bij Jong VLD Asse wordt 

Niel Delgouffe de nieuwe 

voorzitter, in opvolging 

van Wim Van Diest. 

'Enkele leden gingen 

richting 30, 35 jaar, dus 

het werd tijd voor een 

nieuwe generatie', zegt 

Van Diest. Delgouffe was 

de enige kandidaat en 

kreeg het vertrouwen van 

het nieuwe bestuur. Het 

nieuwe bestuur bestaat 

voorts uit Silke 

Goovaerts, Ellen Van den 

Bossche, Jordy Lelon, 

Lien Gorlias, Rein 

Roesems, Veronique 

Borghmans en Wim Van 

Diest als uittredend 

voorzitter. Delgouffe wil 

de bestaande activiteiten 

van Jong VLD Asse 

verderzetten, zoals de 

jaarlijkse kroegentocht, de 

medewerking aan de 

kerstmarkt en de acties in 

de rusthuizen tijdens de 

moederdag en vaderdag. 

'Ook de medewerking aan 

de zwerfvuilactie wil ik 

terug oppikken. Er komt 

ook een jaarlijkse 

debatavond en ik wil ook 

het veelbesproken 

ijspisteverhaal 

verderzetten. Daarnaast 

wil Jong VLD actief 

meewerken aan de 

gemeentelijke 

adviesraden', aldus 

Delgouffe. (rds)rds 
© 2012 Corelio

Nieuw bestuur voor Jong Vld Asse 
 

Jong Vld Asse       20-12-2012  
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Jong Vld Asse heeft voor 

deze zomervakantie een 

vakantiekalender 

gemaakt. In deze flyer 

staan tientallen 

handelaars uit Groot-Asse 

samen met hun 

verlofperiode. Zo kunnen 

inwoners voor ze gaan 

winkelen, checken of de 

zaak wel geopend is die 

dag. "Iedereen heeft wel 

al eens meegemaakt dat 

je van bakker naar bakker 

rijdt, maar dat ze allemaal 

in jaarlijks verlof zijn", 

vertelt voorzitter Wim Van 

Diest. "Met onze kalender 

kan je op voorhand kijken 

per deelgemeente 

wanneer de winkeliers 

hun jaarlijks verlof 

nemen." Vorig jaar werd 

er met het initiatief 

gestart. "We konden toen 

een 75-tal handelaars 

toevoegen aan onze lijst", 

verklaart Van Diest. "Door 

de vele positieve reacties 

hebben we dit jaar maar 

liefst 93 handelaars op 

onze kalender staan. Het 

is dus een enorm succes." 

Wie een exemplaar van de 

kalender wenst, moet 

langsgaan bij een 

handelaar waar ze gratis 

voor handen zijn. (TVP)

Jong Vld Asse lanceert tweede 

vakantiekalender 
       Jong Vld Asse       10-07-2012  
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INITIATIEF VAN JONG VLD 

NA POLITIEKE DISCUSSIE 

TOCH SCHOT IN DE ROOS 

 

Het heeft de leden 

van Jong VLD slapeloze 

nachten gekost, maar na vijf 

dagen van hard labeur kon 

er het voorbije weekend 

eindelijk geschaatst worden 

op de Markt in Asse. 

Honderden schaatsers, 

waaronder heel wat 

jongeren, vonden vlot hun 

weg naar de ijspiste. 

"Hopelijk kunnen we van 

deze stunt een jaarlijkse 

traditie maken", luidde het 

bij initiatiefnemer Yoeri 

Vastersavendts. 

De ijspiste op de Markt 

kwam er niet zonder slag of 

stoot. Yoeri Vastersavendts 

en zijn partijgenoten 

van Jong VLD lanceerden 

vorige vrijdag hun idee maar 

botsten meteen op een veto 

van waarnemend 

burgemeester Andre Van 

Droogenbroeck (SP.A). Hij 

wilde de garantie dat het 

schaatsen op een veilige 

manier kon gebeuren. "We 

hebben een degelijke 

verzekering afgesloten en 

zijn twee dagen later toch 

begonnen met de aanleg van 

de ijspiste", zegt Yoeri 

Vastersavendts. "Eenvoudig 

was het allemaal niet. We 

hebben om de 4 uur een 

nieuwe laag water 

aangebracht op de piste. 

Daardoor heeft het 

uiteindelijk nog enkele 

dagen geduurd vooraleer de 

mensen konden schaatsen." 

 

 

 

 

Gratis schaatsen 

Ook de plaatselijke horeca 

werkte enthousiast mee. 

"We konden de 

waterslangen aansluiten op 

de waterleiding van de 

restaurants en cafés", 

vervolgt Yoeri. "Het heeft 

ons flink wat moeite gekost 

en we hebben de voorbije 

week ook amper geslapen. 

Maar het resultaat mag 

gezien worden." Zowel 

zaterdag als zondag zakten 

honderden mensen naar de 

Markt af om te schaatsen. 

"Iedereen kon gratis een 

paar schaatsen gebruiken", 

zegt Niel Delgouffe 

van Jong VLD. "We hebben 

honderd schaatsen in 

Nederland gehuurd, 

oorspronkelijk voor een 

weekend. Maar uiteindelijk 

hebben we de hele lading 

schaatsen gekocht. Als we 

dit volgend jaar nog eens 

willen organiseren, hebben 

we meteen ons gerief." Veel 

inwoners maakten van de 

ijspiste gebruik om met de 

kinderen langs te komen. 

Een van hen was Katleen  

Van Uytvanghe (36) die 

samen met haar dochter en 

haar schoolvriendjes de 

eerste stapjes op het ijs 

probeerden. "De kinderen 

hebben ons zelf gevraagd 

om naar hier te komen", zegt 

Katleen. "Ook op school 

werd er al gepraat over de 

ijspiste. Dit is een tof 

initiatief. Veel kinderen 

kunnen nu in eigen 

gemeente al eens proberen  

 

 

 

 

 

 

 

te schaatsen. Alleen jammer 

dat het nog te koud is om 

hier een hele namiddag te 

slijten." Voor veel jongeren 

betekende de ijspiste 

eveneens een leuke uitstap. 

Pia, Ellen, Fiebe en Fabiola 

lopen school in Vijverbeek 

maar spraken 

zaterdagmiddag af om de 

schaatsen aan te binden. 

"Normaal gaan we in 

Liedekerke schaatsen", 

vertelt Pia. "Maar het is zo 

veel fijner om hier in ons 

eigen dorp op het ijs te 

staan. Het is heel koud 

buiten maar gelukkig 

hebben de organisatoren hier 

ook enkele vuurtjes 

gemaakt." De horecabazen 

op de Markt hopen dat de 

ijspiste een jaarlijkse traditie 

wordt. "Die mannen hebben 

knap werk verricht", zegt 

Marijke Derycke, 

zaakvoerster van De 

Oorzaak. "We hebben ze tot 

een stuk in de nacht zien 

werken aan de ijspiste. Ik 

ben blij voor hen dat het 

uiteindelijk gelukt is." 

© 2012 De Persgroep 

Publishing 

Ijspiste op Markt lokt veel schaatsers 
     

Jong Vld Asse       13-02-2012  
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Het kostte 

de Jong VLD van Asse een 

weekje bloed, zweet en 

tranen, maar er kan dit 

weekend dan toch voor het 

eerst ooit, worden 

geschaatst op de Markt 

van Asse. De aanleg van de 

natuurijspiste, op een 

dieper liggend plateau dat 

daarvoor bestemd is, 

duurde langer dan gedacht, 

maar kon gisteravond 

eindelijk worden 

ingeschaatst. De piste werd 

ook afgebakend met 

stootkussens van de Assese 

sportraad. Gisteravond 

moest enkel nog de 

bijkomende verlichting 

worden geplaatst die door 

de gemeente was gevraagd. 

'Er is vanmorgen (vrijdag, 

red.) een firma de piste 

komen polieren om de 

oneffenheden weg te 

werken en ook 

zaterdagochtend gebeurt 

dat nog een keer', zegt 

initiatiefnemer Yoeri 

Vastersavendts. 'Alle 

criticasters ten spijt, is het 

ons dus wel gelukt.' 

Gratis 

Iedereen mag gratis op de 

piste op zaterdag 11 en 

zondag 12 februari, telkens 

van 11 uur tot 21 

uur.Jong VLD kocht een 

hele reeks schaatsen aan, 

die eveneens gratis ter 

beschikking worden 

gesteld.

Dit weekend kan je schaatsen op de Markt 
 

       Jong Vld Asse       11-02-2012  
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Er kan voorlopig nog niet 

worden geschaatst op 

natuurijs op de Markt 

van Asse. 

De Jong VLD van Asse   

had eind vorige week het 

plan opgevat om een 

ijspiste te creëren op het 

enkele centimeters dieper 

liggend plateau van 

tweehonderd vierkante 

meter op de Markt. Bij de 

heraanleg van de Markt, 

twintig jaar geleden, 

liet Asse zich inspireren 

door een Noord-Hollands 

concept waarmee, bij 

aanhoudend vriesweer, 

snel en eenvoudig een 

ijspiste kan worden 

aangelegd. 

In Asse gebeurde dat nog 

nooit, maar 

gemeenteraadslid Yoeri 

Vastersavendts 

(Open VLD) herinnerde 

zich dat, theoretisch 

althans, de mogelijkheid 

bestaat op de Markt. 

Het schepencollege gaf 

maandag groen licht 

onder voorwaarden. Zo 

moeten de organisatoren 

er op toezien dat er geen 

ijsplekken ontstaan naast 

de ijspiste en moet er een 

verzekering worden 

afgesloten voor de 

schaatsers. Dinsdagavond 

werd gestart met het  

 

 

 

 

 

besproeien van het 

plateau, maar tussen 

theorie en praktijk ligt 

nog een wereld van 

verschil. Zo ligt het 

plateau lang niet zo 

waterpas als gedacht. Het 

plan om de piste 

woensdagnamiddag te 

openen moest al snel 

worden opgeborgen. Toch 

geven de initiatiefnemers 

het nog niet op. 

'Om de piste mooi gelijk 

te krijgen moet in laagjes 

worden gewerkt. 

Bovendien was het 

woensdag overdag niet 

koud genoeg. We doen 

onze uiterste best om de 

piste vrijdag klaar te 

krijgen, zodat zaterdag en 

zondag kan worden 

geschaatst', aldus 

Vastersavendts. 

© 2012 Corelio 

Ijspiste op Markt wil (nog) niet lukken 

 

       Jong Vld Asse       09-02-2012  
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De aanleg van een 

natuurlijke ijspiste op de 

Markt in Asse is gisteren, 

na veel politiek 

getouwtrek, eindelijk van 

start gegaan. Vrijwilligers 

van Jong Vld, onder 

aanvoering van 

gemeenteraadslid Yoeri 

Vastersavendts, hadden 

de toestemming gekregen 

om na de dinsdagmarkt 

een ijspiste aan te leggen. 

Helemaal vlekkeloos 

verliep het gisteren niet. 

De vrieskou en een 

snijdende wind zorgden 

ervoor dat het openrollen 

van een beschermende 

folie, die de stenen van de 

Markt moet beschermen, 

vertraging opliep. Om het 

houten kader, dat 

middenin de Markt werd 

gelegd, te vullen met 

water mochten de 

initiatiefnemers 

uiteindelijk ook geen 

beroep doen op het 

brandweerkorps. "We 

kregen daarvoor geen 

toestemming van 

waarnemend 

burgemeester Andre Van 

Droogenbroeck", meldt 

Yoeri Vastersavendts. 

"Maar we kunnen ons 

behelpen. Gelukkig waren 

de horeca-uitbaters op de 

Markt wel bereid om ons 

via waterslangen aan 

water te helpen." Als alles 

naar wens verloopt en er  

 

 

 

 

 

 

 

 

geen problemen meer 

opduiken, hopen de 

initiatiefnemers 

vanmiddag vanaf 14 uur 

de ijspiste te 

openen. Jong Vld sloot 

ook een verzekering af 

zodat bezoekers van de 

piste ingedekt zijn tegen 

ongevallen. (WDS) 

© 2012 De Persgroep 

Publishing 

Aanleg ijspiste gaat moeizaam van start 
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Gemeenteraadslid Yoeri 

Vastersavendts en 

zijn Jong Vld beginnen 

vandaag vanaf 14 uur met 

de aanleg van een ijspiste 

op het marktplein in Asse. 

Waarnemend 

burgemeester Andre Van 

Droogenbroeck (sp.a) 

keurde de aanvraag voor 

de schaatspiste vandaag 

goed. 

Van Droogenbroeck stelt 

wel enkele voorwaarden. 

Zo mag er geen 

ijsvorming ontstaan naast 

de piste en moet het 

platteau op de markt ook 

beschermd worden met 

een plastiek folie. De 

initiatiefnemers moeten 

ook een verzekering 

afsluiten en voldoende 

verlichting plaatsen. 

Strenge voorwaarden 

"Na de wekelijkse 

dinsdagmarkt kunnen we 

beginnen met de aanleg 

van de piste", zegt Yoeri 

Vastersavendts 

(Open VLD). "De 

voorwaarden zijn streng 

maar we kunnen er aan 

voldoen. Ik vind het 

alleen jammer dat de 

gemeente ook een 

retributie eist voor het 

gebruik van het openbaar 

domein. Hoeveel die 

retributie zal bedragen, 

weten we nog niet." Om 

tegemoet te komen aan de 

verlichting,  

 

 

 

 

 

 

zal Jong VLD extra 

verstralers plaatsen. De 

vergunning voor de 

ijspiste is geldig van 

vandaag tot dinsdag 14 

februari. (WDS) 

© 2012 De Persgroep 

Publishing 

Aanleg ijspiste start vandaag 
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Als alle 

veiligheidsvoorschriften 

worden nageleefd, zet het 

schepencollege 

van Asse vandaag het 

licht op groen voor de 

aanleg van een ijspiste op 

de Markt. De ijspiste is 

een initiatief van 

gemeenteraadslid Yoeri 

Vastersavendts 

en JongVld. 

Vastersavendts wilde 

oorspronkelijk vrijdag al 

de ijspiste openen, maar 

stuitte op een veto van 

waarnemend 

burgemeester André Van 

Droogenbroeck (sp.a). "Ik 

wil eerst weten of alles 

volgens de regels zal 

gebeuren", meldt Van 

Droogenbroeck. "Het idee 

van een schaatspiste is 

leuk, maar we mogen niet 

overhaast te werk gaan. 

Er moet een verzekering 

worden afgesloten en alle 

veiligheidsnormen 

moeten gecontroleerd 

worden. Als die zaken in 

orde zijn, kunnen we het 

project goedkeuren." De 

jonge liberalen lieten 

vrijdag alvast honderd 

paar schaatsen aanrukken 

vanuit Nederland. Met 

een beetje geluk kunnen 

die vanaf morgen worden 

uitgeleend en kan de 

schaatsgekte beginnen. 

(WDS) 

© 2012 De Persgroep 

Publishing 

Groen licht voor ijspiste 
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ANDRÉ VAN 

DROOGENBROECK 

STUURT POLITIE 

NAAR 

INITIATIEFNEMERS 

 

Waarnemend 

burgemeester en eerste 

schepen André Van 

Droogenbroeck (sp.a) 

verbiedt de aanleg van 

een ijspiste op de Markt 

in Asse. De piste is een 

idee van gemeenteraadslid 

Yoeri Vastersavendts en 

zijn partijgenoten 

van Jong Vld. De 

initiatiefnemers bestelden 

100 paar schaatsen en 

timmerden gisteren al een 

houten kader in mekaar 

om de ijspiste vorm te 

geven. Van 

Droogenbroeck stuurde 

prompt de politie op hen 

af. 

Jong Vld wil maar wat 

graag een schaatspiste 

aanleggen op de 

drukbezochte Markt 

in Asse. Op het midden 

van het plein bevindt zich 

een plateau van 200 

vierkante meter waarop 

probleemloos zo'n piste 

kan worden aangelegd. 

"Het marktpleintje 

in Asse is gebouwd 

volgens een Noord-

Hollands concept", weet 

Yoeri Vastersavendts. 

"Het dieper liggende  

 

 

 

 

 

 

 

plateau wordt in 

Nederland gebruikt om  

snel een ijspiste te 

creëren. Een professionele 

schaatspiste kost al snel 

25.000 euro, maar dat is 

niet het geval met ons 

plan. Als we een houten 

kader rondom het plateau 

plaatsen, kunnen we dat 

eenvoudig laten vollopen 

met water. Een dag later 

heb je een ijspiste." 

100 paar schaatsen 

Vastersavendts kreeg voor 

de uitwerking van zijn 

plan steun uit 

onverwachte hoek. 

Schepen voor Lokale 

Economie Jan De Backer 

(CD&V), een politieke 

tegenstander, leverde via 

zijn bedrijf alvast een 

lading houten planken om 

de ijsvlakte af te bakenen. 

Ook een reeks matten om 

het water en ijs op te 

vangen, kregen de 

initiatiefnemers cadeau. 

Ook Jong Vldbeet zich 

vast in het idee. "We 

gingen gisteren naar 

Nederland om honderd 

paar schaatsen te huren", 

zegt Yoeri 

Vastersavendts. "De 

huurprijs van de schaatsen 

bedraagt 800 euro per 

week. Dat is veel geld, 

maar we wilden al langer 

iets doen om het centrum 

nieuw leven in te blazen. 

Ook voor de middenstand  

 

 

 

 

 

 

zou dit een mooie zaak 

zijn. We hebben ook al  

een verzekering 

afgesloten. Kortom, als de 

burgemeester zijn fiat 

geeft, kunnen we nog dit 

weekend het ijs op." Het 

enthousiasme werd 

gisteravond al meteen 

bekoeld. Waarnemend 

burgemeester André Van 

Droogenbroeck verbood 

de aanleg van de ijspiste 

en stuurde, voor alle 

zekerheid, gisteravond al 

een politiepatrouille naar 

de Markt. "Ik ben het idee 

voor een schaatspiste zeer 

genegen, maar dan moet 

je wel eerst enkele 

procedures volgen", zegt 

Van Droogenbroeck. "Ik 

wil het voorstel bespreken 

op het eerstvolgende 

schepencollege. Dat heeft 

maandag plaats. Als de 

mensen van Jong Vld niet 

kunnen wachten, dan heb 

ik geen andere keuze dan 

de politie op te trommelen 

en worden de 

initiatiefnemers 

geverbaliseerd." 

Veiligheid 

Volgens Van 

Droogenbroeck dreigt de 

veiligheid in gevaar te 

komen. "Wat als er 

iemand uitschuift op het 

ijs? Wie is er dan 

verantwoordelijk", vraagt 

hij zich af. "Bovendien 

vraag ik me af of er 

Eerste schepen verbiedt ijspiste 
 

       Jong Vld Asse       04-02-2012  
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voldoende verlichting is 

om op zo'n ijspiste te 

schaatsen. We weten ook 

niet of er begeleiding of 

toezicht zal zijn. Yoeri 

Vastersavendts is 

advocaat. Hij zou moeten 

weten dat je eerst een 

vergunning moet hebben 

om zo'n project te 

organiseren." Het njet van 

de waarnemend 

burgemeester valt niet in 

goede aarde bij Jong Vld. 

"Alles staat klaar", zegt 

Yoeri Vastersavendts. 

"Dit weekend nog willen 

we ijspret op de Markt. Ik 

wil alle 

veiligheidsvoorschriften 

gerust overmaken aan de 

waarnemende 

burgemeester. Als hij een 

schaatspiste tegenhoudt, 

zou dat zeer zielig zijn." 

© 2012 De Persgroep 

Publishing 
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Jong VLD Asse pleit 

ervoor om de kerstmarkt 

van de jeugdraad in 

handen te geven van een 

volwaardig 

kerstmarktcomité. Dat 

zou resulteren in meer 

opbrengst voor de 

jeugdverenigingen. Rudy 

De Saedeleir  

Asse  

De kerstmarkt, in 

oorsprong een idee van 

Rotary Asse, heeft voor 

de achtste keer plaats op 

zaterdag 18december. 

Dan staan op het 

Gemeenteplein opnieuw 

een vijftiental hokjes en 

tenten van de Assese 

jeugdbewegingen. De 

opbrengst gaat naar het 

Gemeentelijk Bouwfonds, 

een fonds dat door de 

jeugdverenigingen kan 

worden aangesproken 

voor het onderhoud van 

hun lokalen. 

Uitstraling 

Volgens Jong VLD Asse, 

dat ieder jaar aanwezig is 

met een bar, laten de 

jeugdraad en de 

jeugdwerking al enkele 

jaren kansen liggen om de 

kerstmarkt een bredere 

uitstraling te geven. 'Toen 

ik in 2007 in de jeugdraad 

zat, zocht ik sponsoring 

bij de middenstand, het 

CC Asse en de gemeente  

 

 

 

Asse. De winst werd bijna 

verdubbeld', zegt 

bestuurslid Frank 

Verlinde. 

'Het overtuigde ons nog 

meer van de noodzaak 

van een volwaardig 

kerstmarktcomité. Daarin 

zouden naast de jeugd ook 

culturele, sportieve en 

andere verenigingen en 

middenstand worden 

verenigd. De toenmalige 

schepen van Jeugd zag dat 

niet zitten. Nochtans kan 

dat resulteren in een 

kerstmarkt met grotere 

budgetten, meer variatie 

en sfeer en vooral meer 

opbrengsten voor onze 

jongeren. Want de 

opbrengst moet in elk 

geval naar het Bouwfonds 

blijven gaan.' 

Middenstand 

'Schaalvergroting is 

nodig, want er is een 

wachtlijst van 

verenigingen die niet 

mogen meedoen omdat 

men eng vasthoudt aan 

het Gemeenteplein, 

terwijl er op de Markt en 

omgeving veel meer 

mogelijkheden zijn. Ook 

voor de middenstand zou 

het een extra steun zijn 

voor hun kerstverkoop. 

Bovendien is de 

jeugdraad te krap bemand, 

waardoor veel werk weer 

op de schouders van de  

 

 

 

jeugdwerking 

terechtkomt. Dat kan niet 

de bedoeling zijn. We 

begrijpen niet waarom 

ons voorstel geen 

draagvlak krijgt.' 

Jong Vld Asse pleit voor grotere kerstmarkt 
 

       Jong Vld Asse       04-12-2010  
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Maggie De Block scoort 

thuis 

In de top tien valt op dat 

de kiezers in 

kanton Asse niet massaal 

voor eigen politici hebben 

gekozen, al is Maggie De 

Block (Open Vld) uit 

Merchtem daar met een 

traditioneel erg hoge 

score de uitzondering op 

de regel. Ook Asses 

schepen Etienne 

Keymolen (N-VA) doet 

het verre van slecht met 

zijn 2.520 stemmen. 

Verhoudingsgewijs scoort 

ook Karel De Ridder 

(Groen!) uit Dilbeek niet 

slecht tegenover zijn 

partijgenoten met 376 

stemmen. 

Diederik Vanginderachter 

uit Asse boomt vanop de 

zestiende plaats, waar hij 

als voorzitter van de 

plaatselijke Jong Vld 1.10

0 stemmen haalt in zijn 

eigen kanton. Met 1.919 

voorkeurstemmen haalt 

ook provincieraadslid 

Fons Heyvaert (CD&V) 

een beter resultaat dan 

heel wat mensen hogerop 

de lijst. Het minst aantal 

stemmen in het kanton 

waar hij zelf ook woont, 

behaalt Marc Temmerman 

(LDD) uit Liedekerke, die  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

in BHV afklokt op 148 

stemmen. 

Foto Belga 

(CKD) 

© 2010 De Persgroep 
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Diederick Vanginderachter uit Asse boomt 

vanop zestiende plaats 
       Jong Vld Asse       15-06-2010  
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De gemeentelijke fuifzaal 

't Smis boet in aan 

aantrekkingskracht. 

Jeugdverenigingen haken 

af, onruststokers 

terroriseren de parking en 

de zaal 

verloedert. Jong VLD Ass

e trekt aan de alarmbel en 

start een petitie 'Pro 't 

Smis'. 

'Steeds minder 

verenigingen kiezen 't 

Smis voor hun jaarlijkse 

fuif, waardoor de zaal 

steeds meer aan 

populariteit inboet', zegt 

Wim Van Diest, 

voorzitter 

van Jong VLD Asse. De 

liberale jongeren zijn een 

petitie gestart. 

'Jeugdverenigingen 

verliezen daardoor 

inkomsten en de jongeren 

van Asse wijken uit naar 

andere plaatsen om te 

feesten, wat weer last 

meebrengt voor de ouders 

die hen moeten ophalen.' 

Van Diest ziet 

verschillende oorzaken. 

'De zaal is gewoon oud en 

slecht onderhouden. 

Zeker nu er plannen zijn 

goedgekeurd om een 

nieuw jeugdcentrum te 

bouwen op de Asphaltco-

site, zal de gemeente nog 

het minimum doen om 't 

Smis recht te houden. Wij 

vrezen dat die nieuwe zaal 

nog lang op zich zal laten 

wachten en vragen dat 't  

 

 

 

Smis intussen degelijk 

onderhouden wordt.' 

Maar er is meer. 'Buiten 

op de parking voelen de 

jongeren zich niet meer 

veilig omdat er enkele 

jongeren rondhangen die 

liever ruzie maken en 

vechten dan feesten', 

aldus Jong VLD. 'Aan de 

ingang en in de zaal wordt 

de veiligheid 

gegarandeerd door 

veiligheidsmensen op 

kosten van de organisatie. 

Maar omdat het 

rookverbod ook in 't Smis 

geldt, zoeken jongeren 

tussen het dansen graag 

wat afkoeling buiten. 

Enkele onruststokers 

maken dat onmogelijk. 

Wij willen meer 

aanwezigheid van politie 

en private 

veiligheidsagenten die de 

rust op de parking 

bewaken, zonder dat de 

kosten worden 

doorgerekend aan de 

organisator van de fuif.' 

Burgemeester Koen Van 

Elsen (CD&V) bevestigt 

dat steeds minder 

verenigingen fuiven 

organiseren in 't Smis. 'De 

oorzaken ken ik niet, 

misschien is het 

uitgaansgedrag gewijzigd. 

Ik zal aan de 

jeugdwerking en de 

jeugdraad vragen om te 

onderzoeken waarom de 

interesse daalt', antwoordt  

 

 

 

Van Elsen. 'Dat de zaal 

verloedert, vind ik 

overdreven. We lieten in 

de lente schilderwerken 

uitvoeren en het sanitair is 

pas enkele jaren geleden 

vernieuwd. Streefdatum 

voor de nieuwe zaal is 

2011, dus echt grote 

kosten gaan we inderdaad 

niet meer doen aan 't 

Smis. Van onruststokers 

op de parking is mij niets 

bekend. Ik weet alleen 

van een schermutseling 

tijdens de chirofuif enkele 

maanden geleden en die 

was binnen. Ik informeer 

in elk geval bij de politie. 

Die kan tijdens fuiven 

haar nabijheidsploegen 

inzetten, zoals dat ook in 

het Waalborrepark 

gebeurt.' Ook schepen van 

Integrale Veiligheid Jan 

De Backer (CD&V) laat 

onderzoeken wat het 

probleem is op de 

parking. (rds) 

© 2008 Corelio 

Zaal ’t Smis niet aantrekkelijk genoeg 

 

       Jong Vld Asse       28-08-2008  
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De Jong VLD van Asse 

opent een meldpunt waar 

inwoners hun grote en 

kleine problemen aan de 

kaak kunnen stellen. Het 

meldpunt is bereikbaar 

via de webstek van de 

jongerenpartij 

www.jongvldasse.be. 

«Lokale mensen hebben 

vaak schitterende ideeën 

maar krijgen te weinig 

kansen om deze kenbaar 

te maken», vertelt 

voorzitter Diederik Van 

Ginderachter. «Via ons 

meldpunt kan onze 

vereniging mee het 

verschil maken. Wij 

kunnen ervoor zorgen dat 

de ideeën van de mensen 

de politieke agenda 

halen.» (WDS) 

© 2007 De Persgroep 

Publishing 

  

Hutawi en Zellik Actief krijgen cheque van 

Jong Vld 
       Jong Vld Asse       08-05-2007  
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De leden 

van Jong VLD Asse reikte

n twee cheques uit aan 

verdienstelijke 

verenigingen. De nieuwe 

jongerenvoorzitter 

Diederik Van 

Ginderachter en zijn 

voorganger Siegfried De 

Mulder overhandigden elk 

een cheque van 250 euro 

aan de vzw Hutawi en 

Zellik Actief. «De vzw 

Hutawi ondersteunt arme 

kinderen in Bolivia met 

evenementen die hier 

georganiseerd worden. 

Elk jaar trekken 

vrijwilligers van Hutawi 

naar Bolivia om de 

hulpmiddelen en 

ingezamelde centen 

persoonlijk te 

overhandigen. Zo zijn we 

meteen ook zeker dat de 

hulp op de juiste plaats 

terecht komt.» 

Ook Zellik Actief kreeg 

een cheque uitgereikt. 

«Vooral omwille van het 

baanbrekend werk dat 

deze vereniging al 

uitvoerde voor het 

gemeenschapsleven in 

Zellik. Sinds 1999 

organiseert Zellik Actief 

de Dorpsfeesten. Die zijn 

de voorbije jaren 

uitgegroeid tot de leukste 

dorpsfeesten van het 

land.» 

© 2007 De Persgroep 

Publishing 

Hutawi en Zellik Actief krijgen cheque van 

Jong Vld 
       Jong Vld Asse       04-05-2007  
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Het nieuwe bestuur 

van Jong VLD-Asse eist 

van het gemeentebestuur 

garanties opdat zaal 't 

Smis, de gemeentelijke 

fuifzaal, wordt vervangen 

door een evenwaardige 

fuifzaal. 

'Gelet op het 

Hopmarktproject 

begrijpen we dat zaal 't 

Smis binnen afzienbare 

tijd ten dode is 

opgeschreven', zegt 

Diederik Van 

Ginderachter, de nieuwe 

voorzitter van Jong VLD. 

'We stellen echter twee 

belangrijke voorwaarden. 

De eerste is dat een 

nieuwe zaal minstens ter 

grootte van zaal De 

Toverfluit moet zijn en 

geen klein zaaltje zoals 't 

Bronneken, zoals hier en 

daar al wordt gefluisterd.' 

'We willen vooraf ook 

zekerheid over de timing', 

vervolgt Van 

Ginderachter. 'Als 

inderdaad wordt gekozen 

voor de Asphaltco-site, 

dan is het niet 

denkbeeldig dat er nog 

jaren verlopen, zodat de 

jeugd en de verenigingen 

het in de tussentijd zonder 

fuifzaal moeten stellen.' 

Het is politiek nog lang 

geen uitgemaakte zaak 

waar en hoe er een nieuwe 

fuifzaal komt. De 

Asphaltco-site wordt 

genoemd, maar om die te  

 

 

 

 

 

 

kunnen verwerven is 

minstens een ruimtelijk 

uitvoeringsplan en een 

onteigening nodig. Ook 

Mollem is een denkpiste. 

'Men moet de vraag 

durven stellen of 

Asphaltco en Mollem wel 

goede alternatieven zijn. 

Op dit moment genieten 

zaal 't Smis en de horeca 

in het centrum van elkaars 

aanwezigheid. Die 

kruisbestuiving zal 

wegvallen met een 

fuifzaal buiten het 

centrum', aldus 

de Jong VLD. (rds) 

© 2007 Corelio 

  

Jong Vld eist garanties voor fuifzaal 

 

       Jong Vld Asse       27-04-2007  
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Osama Bin Laden op de 

site van 

de Jong VLD van Asse? 

Het was ook voor de 

makers een grote 

verrassing. De jonge 

liberalen richtten de 

website op om mensen 

uit Asse hun zegje te laten 

doen. Maar in de plaats 

kregen ze af te rekenen 

met hackers waardoor 

plots een foto van de 

meest gezochte terrorist 

ter wereld opdook. De 

'problemen' zouden 

ondertussen wel weer van 

de baan zijn. 

Mikhaïl Zanders en 

Philippe Buschen 

ontwierpen de site 

www.jongvldasse.com, 

die twee weken geleden 

afgewerkt werd. Maar 

hackers kraakten de 

Amerikaanse 

hoofdprovider van de 

website. «De mensen die 

op de site surften om er 

hun stem uit te brengen 

op een poll, kregen foto's 

te zien van Osama Bin 

Laden, een 

moordeskadron en nog 

andere rare dingen. Iets 

later was het dan weer een 

skelet met een zeis», 

vertelt voorzitter Siegfried 

De Mulder 

van Jong VLD Asse. 

De problemen zijn na 

controles ondertussen van 

de baan, waardoor er weer 

volop gediscussierd kan  

 

 

 

worden op het forum van 

de liberalen. 

mening kennen 

«We willen de mening 

van jongeren, 

volwassenen en ouderen 

kennen om ons beleid uit 

te tekenen», aldus 

Siegfried De Mulder. Dat 

gaat dan van het 

verkeersbeleid, tot 

stemrecht/plicht op 16 

jaar of het betalend 

parkeren. De Mulder: 

«Vooral wat het betalend 

parkeren betreft, zou er in 

de volgende weken wel 

wat reactie kunnen 

komen. Heel wat mensen 

hebben al geprotesteerd 

tegen de bewonerskaart, 

de prijzen...» 

© 2005 De Persgroep 

Publishing 

Osama Bin Laden ‘verschijnt’ op website 

van Jong Vld 
       Jong Vld Asse       06-04-2005  
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ASSE Jong VLD Asse heeft 

in de speel-o-theek 

van Asse een pak speelgoed 

afgeleverd, het resultaat van 

de speelgoedinzameling die 

een week eerder plaats vond 

op het Gemeenteplein 

vanAsse. Mensen van her en 

der brachten oud en nieuw 

speelgoed naar sinterklaas en 

zwarte piet. 

«Alles bijeen bracht de 

sinterklaasactie acht auto's 

propvol speelgoed op», zegt 

Siegfried De Mulder 

van Jong VLD Asse. «Het 

speelgoed werd geschonken 

aan de Speel-O-theek, 

Weeshuis 't Spiegeltje, de 

kinderafdeling van het 

O.L.V.-Ziekenhuis Asse en 

de vereniging 'Moeders voor 

Moeders'. Ook volgend jaar 

pakken we uit met een 

inzamelactie.» 

Verenigingen uit Asse of 

omstreken kunnen voor meer 

uitleg een e-mail sturen naar 

Jong_VLD_Asse@hotmail.c

om. 
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Jong VLD Asse verzamelt acht auto’s vol 

speelgoed 
       Jong Vld Asse       07-12-2004  
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